
 

Protokół Nr 55/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Budżetów i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w 
dniu  22.03.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Ewy Haberskiej. Posiedzenie 
rozpoczęto o godz.09.00, zakończono o godz.  12.30 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Ewa Haberska 

2. Katarzyna Borzych –Kubacka  

3. Monika Młynarczyk 

4. Jan Marciniak 

5. Jolanta Tadych 

 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. -  

2. - 

3. - 

4. - 

 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. - 

2. - 

3. - 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

1. Ewa Tadrowska – Dyrektor MGOPS 

2. Waldemar Nowak  – Kierownik ZID 

3. Anna Nowak –Dyrektor WKŚ 

4. Rafał Leppert- Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

5. Krzysztof Błoński – Zastępca Burmistrza  

6. Piotr Rugowski- Pełnomocnik Burmistrza ds.Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom 



 

7. Anna Gill- Inspektor WI  

8. Angelika Szachta- Dyrektor WRN 

9. Antonii Żygowski Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Stwierdzono quorum 

 

Omawiane tematy posiedzenia: 

Przeanalizowano uchwałę w sprawie Kompleksowej koncepcji transportu osób z potrzebami 

wsparcia z zakresu mobilności dla Miasta i Gminy Nakło nad Not. Dyskutowano na temat 

funkcjonowania MGOPS, o nowych zadaniach zleconych, rozmawiano na temat powstania  

świetlicy socjoterapeutycznej. Dyskutowano na temat zadań MGOPS z zakresu wpierania rodziny 

w oparciu o przygotowane sprawozdanie.  

Komisja zapoznała się z uchwałami dotyczącymi zgody na obciążenie służebnością. Komisja nie 

wnosi uwag. Zapoznano się z uwagami do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w 

Gorzeniu. Dyskutowano na temat planu zagospodarowania przestrzennego na ul , Hallera w 

Nakle nad Notecią. Zapoznano się z programem opieki nad zwierzętami bezdomnymi. 

Dyskutowano nad zasadnością kastracji kotów wolno żyjących.  Zapoznano się uchwałami 

dotyczącymi sprzedaży i dzierżawy działek na terenie gminy. Zapoznano się  ze sprawozdaniem z 

realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

 

Komisja zapoznała się z wnioskiem Radnego Daniela Kończaka dotyczącego ustalenia zasad i 

trybu wydzierżawiania nieruchomości . Opiniuje go negatywnie. Komisja uważa, że Rada Miejska 

działa zgodnie z prawem i chce pracować zgodnie z dotychczasowymi zasadami. 

 Zapoznano się z wnioskiem dotyczącym zamiany gruntów. Komisja opiniuje go negatywnie gdyż 

nie widzi w tym interesu publicznego. 

Zapoznano się  ze skargą, która wpłynęła na działalność burmistrza. Komisja przychyla się do 

stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Komisja zapoznała się z pismem dotyczącym repatriacji polskiej rodziny z Kazachstanu. Ideę 

uważamy za słuszną tym bardziej że mamy informację, że taka rodzina została sprowadzona na 

teren naszej gminy w latach ubiegłych. Jednak komisja prosi o informację czy dysonujemy 



lokalem mieszkalnym, który moglibyśmy przekazać  dla tej rodziny oraz uzyskać informację na 

jakie zawody jest aktualnie zapotrzebowanie co pomogło by w stworzeniu profilu rodziny. 

 

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji: 

 

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

Komisja wnioskuje o sprawdzenie czy teren przy Noteci od mostu kcyńskiego w kierunku 

łazienek jest własnością prywatną jeżeli tak to kiedy i od kogo grunt został nabyty. Prosimy o 

sprawdzenie czy właściciel gruntu ma prawo zagospodarować teren do samego nadbrzeża czy 

musi udostępnić  teren np. na ścieżkę spacerową, która tam przez wiele lat funkcjonowała. 

 

Opinie wydane przez Komisję:  

Przedstawione projekty uchwał komisja opiniuje pozytywnie 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 22.03.2021 r. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

Ewa Haberska 

 

Protokolant: 

Monika Młynarczyk 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

- 

 

 


